
REFERAT  fra bestyrelsesmøde hos Aase T. P. den 25. oktober 2021 

1) Valg af referent . Aase H. blev valgt til referent 

2) Gennemgang af referat (og hvad der er sket og besluttet siden sidste 

 møde).  

 Henrik har kontaktet Eigil og Jes ang. korets hjemmeside  ang. en 

 opdatering. 

 Det var en bestyrelsesbeslutning af afskedige Erik pr. 1. januar 2022 

 grundet  samarbejdsvanskeligheder. Han valgte så selv at sige op pr. 30. 

 september. 

 Claus er antaget som vikar til og med 2. december.  

 Aase T. P.  har udformet en ny korkalender.  

3) Meddelelser (som ikke falder ind under dagsordenens øvrige punkter) 1. fra 

 formanden (øvelokale, indmeldelse i korsang.dk) 

3.1) Vi har nu vores vante øvelokale i kulturhuset i Skovlunde tilbage, bortset fra 

 en enkelt gang, hvor vi igen må øve i Måløv. 

 Vi er blevet meldt ind i Korsang. dk.  Sangbøgerne fra Kor72 blev efterlyst. 

 Ligger de i et skab i kulturhuset? 

3.2) Henrik gennemgik regnskabet og forklarede diverse tilskud og   

 tilbagebetalinger.  

4)  ikke aktuelt 

5) 5. Ledertillæg – hvad gør vi med det? 

 Lederhonoraret er hidtil blevet tildelt dirigenten, men det er ikke legalt. 

 Efter en længere diskussion enedes man om at tildele Henrik 

 lederhonoraret. Dels fordi han udfører et stort arbejde for koret, dels fordi 

 han har kontakten til DOF. 



 Han sender korets vedtægter til DOF med henblik på evt. rettelser eller 

 tilføjelser. Er sket. 

6)  Ny dirigent – er der nogen ansøgere? Hvad kan vi mere gøre? Hvad gør vi 

 hvis der ikke melder sig nogen? 

 Der har ikke meldt sig nogen ansøgere, selv om opslaget er lagt ud alle 

 mulige tænkelige steder. Hvis ingen melder sig inden ansøgningsfristen den 

 1. november, bliver fristen forlænget til 1. december. Claus er måske 

 interesseret i at fortsætte i forårssæsonen. En anden mulighed kunne være 

 Randi. Henrik spørger hende.  

7)  Kormeddelelse, skal formatet ændres? 

 Aase T.P udsender som hidtil korkalender. Udsendelse af kormeddelelse er 

 én af PKUs opgaver, som selv bestemmer formatet. Annalisa viste en 

 tjekliste over opgaver i forbindelse med koncerter, som kan være nyttig for 

 PKUs medlemmer. Den er at finde på korets hjemmeside.  

 Formanden ønsker at få adgang til korets hjemmeside, så man kan springe 

 et led over.  Aase T.P. kontakter Jes om det.  

8) Kor-weekend, evaluering. 

 Annalisas og Aases sammenfatning blev godkendt, og den ligger nu på 

 korets hjemmeside. 

9)  Nyt fra PKU? Er der noget omkring julekoncerten vi skal drøfte? 

 Et program for julekoncerten efterlystes. Det er nu udsendt af Susanne. 

10) Torsdag den 4. november kl. 18.00 før prøven i håb om, at der er kommet 

 ansøgere, som vi skal tage stilling til. 

Eventuelt. Der skal lidt mere disciplin  i vores mail-korrespondance. Grundig  

  eftertanke og overvejelse, inden vi fejer tasterne!  


